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Metropolitain |l

Picture Description?)

A low-angle shot captures a Parisian Meacute;tro entrance with its ornate quot;Meacute;tropolitainquot;
sign, set against a backdrop of buildings on a cloudy day.

Analysis?)

This photograph captures a quintessential Parisian scene, dominated by the iconic Art Nouveau entrance
to a Meacute;tropolitain station. The wrought-iron structure, resembling stylized plant stalks with
glowing red orbs, frames a view of classic Parisian buildings. A modern advertisement stands in stark
contrast to the historical architecture, highlighting the juxtaposition of old and new that defines the
city. The muted tones and overcast sky lend a timeless quality to the photograph, evoking a sense of
nostalgic charm and urban sophistication.
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Picture Data

005574 - Metropolitain Il

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 09/2017 11/2017 01/2018
Width Height Bits/Color
Original Size 7460 px 5012 px 16
Ratio ca. 1.49 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —
Title (German) Metropole |1

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A low-angle shot captures a Parisian Métro entrance with its ornate "Métropolitain" sign, set against a backdrop of buildings on a cloudy day.
    
    
      Eine Aufnahme aus niedrigem Winkel zeigt einen Pariser Métro-Eingang mit seinem kunstvollen "Métropolitain"-Schild, vor dem Hintergrund von Gebäuden an einem bewölkten Tag.
    
    
      This photograph captures a quintessential Parisian scene, dominated by the iconic Art Nouveau entrance to a Métropolitain station. The wrought-iron structure, resembling stylized plant stalks with glowing red orbs, frames a view of classic Parisian buildings.  A modern advertisement stands in stark contrast to the historical architecture, highlighting the juxtaposition of old and new that defines the city. The muted tones and overcast sky lend a timeless quality to the photograph, evoking a sense of nostalgic charm and urban sophistication.
    
    
      Diese Fotografie fängt eine typische Pariser Szene ein, die vom ikonischen Jugendstil-Eingang einer Métropolitain-Station dominiert wird. Die schmiedeeiserne Struktur, die stilisierten Pflanzenstängeln mit leuchtend roten Kugeln ähnelt, rahmt den Blick auf klassische Pariser Gebäude. Eine moderne Werbung steht in krassem Gegensatz zur historischen Architektur und unterstreicht das Nebeneinander von Alt und Neu, das die Stadt auszeichnet. Die gedämpften Töne und der bedeckte Himmel verleihen der Fotografie eine zeitlose Qualität, die ein Gefühl von nostalgischem Charme und urbaner Raffinesse hervorruft.
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